
AFDELINGSBESTYRELSEN - AFDELING 27 – KALLESBJERGVEJ – FANØ

  

 

 

REFERAT FRA MØDET DEN 10. DECEMBER 2024 

 

1. Referatet fra 13. november  

Godkendt 

 

2. Budget 2024-25  

Oplæg til det nye budget forventes modtaget februar 2025. Derefter starter 

vores arbejde med ændringsforslag. 

 

3. Indkomne forslag/henvendelser  

Ingen. 

 

4. Siden sidst  

Tagrender renset. Skader skal indberettes af de enkelte beboere. 

 

Der er altid lys i vaskerummet, der må være fejl på føleren.  

Ninett indberetter dette sammen med hul i tagrenden ved festsalen. 

 

Vesla deltog i haverunden /-synet. Der er store forskellige i de enkelte 

beboeres ønsker til haveindretning. Det er jo ligesom ude i det virkelige liv        

 

Vesla afslutter sagen om deling af affaldsspande, da man ikke kan nøjes med 

at dele biospande. 

 

De indkøbte pullerter til brandvejen opsættes ikke. De aftalte fodhegn ønskes 

stadig opsat.  

 

5. Eventuelt 

Vedrørende brandveje. De skilte, der påbyder maks. 10 km i timen bør fjernes 

og erstattes af skilte, der viser, det er en brandvej, og at øvrig kørsel ikke er 

tilladt. Eneste undtagelse bør være i forbindelse med flytning. 

Der er en del tagsten, der er revnet, og der mangler befæstelse af 

rygningssten. Det burde fremgå af rapportering fra markvandringen. 

Vi arbejder med en dagsorden til årsmødet i marts 2025. 

 

 



 

Næste års ordinære bestyrelsesmøder:  

Den 7. januar 2025 – kl. 10 

Den 4. februar 2025 – kl. 10 

Den 4. marts 2025 – kl. 10 

Den 1. april 2025 – kl. 10 

Den 13. maj 2025 – kl. 10 

Den 10.juni 2025 – kl. 10 

Den 19. august 2025 – kl. 10 

Den 16. september 2025 – kl. 10 

Den 14. oktober 2025 – kl. 10 

Den 11. november 2025 – kl. 10 

Den 9. december 2025 – kl. 10 

 

 

 


